

Attachment 3: SBC Fees Standards for 17/18 Academic Year (Unit: RMB per year)

Year	Category	Tuition	Registration Fee	Books	Y2 EAP
One	Non-Quota Students	80,000 (For repeat student Only)	5,000	/	/
	International	80,000 (For repeat Students only)	5,000	/	/
Two	Non-Quota Students	80,000 (For regular progressed students and repeat Students)	5,000	/	8,000
	International Students	80,000 (For regular progressed students and repeat Students)	5,000	/	8,000
Three	Non-Quota Students	80,000 (For regular progressed students) 66,000 (For repeat students only) Note: For 4+0 Non-Quota students, there is a 5,000 deduction.	/	/	/
	International	66,000 (Sept 2014 and before entry) 80,000 (Sept 2015 entry and after entry)	/	/	/
Four	Non-Quota Students	66,000 (For regular progressed students and Repeat Students) Note: 1, For students of Sept 2011 and before entry, the fee is 60,000. 2, For 4+0 Non-Quota students, there is a 5,000 deduction.	/	/	/
	International Students	66,000 (Sept 2014 entry and before entry) 80,000 (Sept 2015 entry and after entry) Note: For Hong Kong, Macau and Taiwan students of Sept 2012 and before entry, the fee is 60,000.	/	/	/

Important Notice:

- Fees listed above apply to student progression on standard SBC pathways only; repeat students should follow the fees standard upon entry. Entry students prior to the 11/12 are required to repeat entitled to a 25% discount on tuition fee.
- Please deposit prepaid accommodation fee in your bank card together with other fees, you must deposit the supplementary accommodation fee in your bank card before Sept 10th if needed. Please pay attention to your email-box for the notice.
- Students need to log-on to the SBC webpage to check the specific amount of fees to pay for the next academic year one day after exam results have been released.
- For all students, please deposit sufficient money in the bank card provided to you by SBC prior to the deadline. If you are unable to pay your fees in this way, please contact the SBC finance Department at 021-64741216.
- For payment details of Dual-degree students, please follow USST policy.
- Please remember to pay all fees before the deadline. If the SBC does not receive fees by the deadline, you will be regarded as having chosen to withdraw from SBC and the college will not keep your place.

附件三：1718 学年各年级收费一览表（单位：人民币/年）

年级	类别	学费	注册费	书费	大二 EAP 加 修费
一年级	自主招生	80,000(限复读生)	5,000	/	/
	国际生	80,000(限复读生)	5,000	/	/
二年级	自主招生	80,000(正常升学和复读学生)	5,000	/	8,000
	国际生	80,000(正常升学和复读学生)	5,000	/	8,000
三年级	自主招生	80,000（正常升学） 66,000（限复读生） 注：路径为 4+0 的自招学生有 5000 元减免	/	/	/
	国际生	66,000（2014 年 9 月及之前入学） 80,000（2015 年 9 月及之后入学）	/	/	/
四年级	自主招生	66,000（正常升学和复读学生） 注：1. 2011 年 9 月及之前入学的自招生学费 60000 元 2. 路径为 4+0 的自招学生有 5000 元减免	/	/	/
	国际生	66,000（2014 年 9 月及之前入学） 80,000（2015 年 9 月及之后入学） 注：2012 年 9 月及之前入学的港澳台学生学费 60000 元	/	/	/

特别提醒：

- 以上所列费用均为正常升学学生费用标准，复读学生收费标准以入学当年收费政策执行。11/12 学年及以前入学并复读该学年的学生收取 75% 的学费。
- 预缴住宿费请与其他费用一起存入银行卡。如需补缴，请在 9 月 10 日前将补缴费用存入银行卡，补缴通知请关注邮箱。
- 所有在校学生的下学年应缴费用总额（含住宿费）可以于考试成绩公布后登录学院主页查询。
- 所有在校学生的缴费将通过银行卡扣款的方式缴纳，请在规定时间内在学院提供的银行卡内存好足额费用以便学院统一划扣；如有个别特殊情况需要通过其他方式缴纳的请与我院财务处沟通（电话：021-64741216）。
- 双学位学生的缴费详细信息请参照上海理工大学相关政策遵照执行。
- 请各位同学根据自己所属类别，在规定的时间内务必完成缴费，以便学院确定学生名单进行后续工作安排；逾期未交费者视为自动退学。